
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 13.9.2023
Místo: kancelář pana starosty - ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
RNDr. Josef Novák, Markéta Hrdá-online, Iveta Kolářová, Bc. Alena Pokorná-online, Hana Sosíková, 
Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M., Ing. Bronislav Horák (18.00), Mgr. Tomáš Jager-online,
Mgr. Dalibor Leviček, MBA

Nepřítomní členové: -—

Hosté: p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová

Program:
1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Stav školství v Líšni -  počty tříd a žáků v ZŠ na začátku nového školního roku 2023/2024, 

počty ukrajinských žáků v ZŠ v Líšni -  předseda komise Novák
výsledky C ER M A T- přijímací řízení na SŠ - p. místostarostka Stejskalová 
Informace o MŠ -  dodá na další schůzi komise p. místostarostka Stejskalová

3. Informace z ÚMČ o stavu školství v Líšni -  p. místostarostka Stejskalová
4. Diskuze
5. Závěr

A d l) Zahájení a schválení programu, prezenční listina 
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák. 
Hlasování o schválení programu: přítomno: 8 pro: 8

Ad2) Stav školství v Líšni -  počty tříd a žáků v ZŠ na začátku nového školního roku 2023/2024, 
počty ukrajinských žáků v ZŠ v Líšni

Počet žáků v ZŠ v M Č Brno-Líšeň ke dni 04.09.2023 - školn í rok 2023/2024

ZŠ
Holzova

Z Š a  MŠ 
Horníkova

ZŠ
M asarova

ZŠ
N ovolíšeňská

Celkem

Počet 1. tříd v ZŠ 3 3 4 4 14

Celkový počet žáků 
v 1. třídách

76 67 86 94 323

Celkový počet žáků v ZŠ 640 673 737 752 2802



Kapacita ZŠ dle rejstříku 700 680 750 850 2980

UK žáci 30 12 24 24 90

Výsledky CERMAT -  přijímací řízení na SŠ -  zhodnotila p. místostarostka Stejskalová.
Všechny školy jsou minimálně na průměru a většinou nad celostátním průměrem úspěšnosti řešení úloh 
z M a Čj při přijímacím řízení na SŠ - bude publikováno v Líšeňských novinách souhrnně za všechny 
líšeňské základní školy.
Členové komise dostanou výsledky všech základních škol v příloze mailu od p. místostarostky Stejskalové.

Ad3) Informace z ÚMČ o stavu školství v Líšni -  p. místostarostka Stejskalová
Paní místostarostka Mgr. Alena Stejskalová podala základní informace o MŠ -  o naplněnosti těchto škol a 
o problematice přijetí dětí do MŠ (všichni tříletí zájemci byli přijati).
Dále hovořila o nejbližších investičních opravách ve školách (MŠ Michalova, ZŠ Holzova-budova 
Pohankova).
Zodpověděla dotaz ohledně stojanů na kola a koloběžky u MŠ a ZŠ (jsou 4 zájemci - v řešení).
Byla řešena energetická situace škol -  finanční dotace z MMB.
Fotovoltaika na budovách škol -  ZŠ Horníkova a ZŠ Masarova budou pilotní školy, které budou sbírat data 
o úsporách při používání fotovoltaických panelů (ZŠ Novolíšeňská -  technický problém při připojení -  
náklad cca 300 000 Kč).
Platby za MŠ a ŠD -  od 1.1.2024 určuje zřizovatel (MČ).
Situace ohledně počtu asistentů pedagoga na ZŠ a SŠ -  změna výpočtu AP od 1.1.2024.
Financování nepedagogických pracovníků zřizovatelem (obec?, kraj?).
Zapojení škol do projektů MAP III a Erasmus+ (výjezdy žáků do zahraničí).

Ad4) Diskuse
Diskuse probíhala ke všem bodům programu, především k informacím paní místostarostky Stejskalové. 
V rámci diskuse členové komise také potvrdili další termíny jednání školské komise ve 2. pololetí tohoto 
roku: 11.10., 8.11. 6.12. -  jednání budou probíhat zřejmě ve velkém sále radnice MČ Brno-Líšeň, 
případně na některých MŠ či ZŠ.

Ad5)Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18.40 hodin.
Příští schůze je naplánována na 11.10.2023 -17.30 v ZŠ Horníkova.

Zapsal: RNDr. Josef Novák


